

**No. 28383. Multilateral**

CONVENTION (NO. 169) CONCERNING INDIGENOUS AND TRIBAL PEOPLES IN INDEPENDENT COUNTRIES. GENEVA, 27 JUNE 1989 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1650, I-28383.*]

RATIFICATION

**Central African Republic**

*Registration of instrument with the Director-General of the International Labour Office: 30 August 2010*

*Date of effect: 30 August 2011*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: International Labour Organisation, 20 May 2011*

RATIFICATION

**Nicaragua**

*Registration of instrument with the Director-General of the International Labour Office: 25 August 2010*

*Date of effect: 25 August 2011*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: International Labour Organisation, 20 May 2011*

**N° 28383. Multilatéral**

CONVENTION (NO 169) CONCERNANT LES PEUPLES INDIGÈNES ET TRIBAUX DANS LES PAYS INDÉPENDANTS. GENÈVE, 27 JUIN 1989 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1650, I-28383.*]

RATIFICATION

**République centrafricaine**

*Enregistrement de l'instrument auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 30 août 2010*

*Date de prise d'effet : 30 août 2011*

*Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 20 mai 2011*

RATIFICATION

**Nicaragua**

*Enregistrement de l'instrument auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 25 août 2010*

*Date de prise d'effet : 25 août 2011*

*Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 20 mai 2011*